



## Bestyrelsesmøde, White Hart

**Danes**

**Tidspunkt:** Onsdag den 3. januar 2023, 18.30-20.30

**Mødested:** Langebro

**Deltagere:** Karsten, Magnus, Thomas, Johannes, Mikkel, Bjarke, Mads, Toni og Nadia

**Afbud:**

**Mødeleder:** Magnus

**Ordstyrer:** Thomas

**Referent:** Johannes

| Punkt | Indhold | Form | Bilag/materiale | Beslutning/ansvarlig |
|-------|---------|------|-----------------|----------------------|
|-------|---------|------|-----------------|----------------------|

| <b>1</b> | Godkendelse af dagsorden    | <i>Beslutning</i>               |  | Besluttet   |
|----------|-----------------------------|---------------------------------|--|---|
| <b>2</b> | Hjemmeside (blev rykket op) | <i>Drøftelse<br/>Beslutning</i> |  | <p>Det blev drøftet at hjemmesiden ikke fungerer ordentligt, og derfor ikke bliver anvendt i den grad vi ønsker.</p> <p>Det blev foreslået, at vi skal have helt ny hjemmeside. I forhold til teknisk rådgivning høres Tonis mand indledningsvis.</p> <p>Nadia tager fat i Toni og konkretiserer forespørgslen.</p> |
| <b>3</b> | Podcast                     | <i>Drøftelse</i>                |  | <p>Det blev drøftet at Andreas Thau Loftager står meget alene med podcasten.</p> <p>Det kan ikke fortsætte, hvis ikke der bliver bakket mere op omkring det.</p>  |

|  |  |  |  |   |
|--|--|--|--|---|
|  |  |  |  | <p>Der var enighed omkring at det er vigtigt at prioritere at podcasten fortsætter, da det er en af de få ting vi producerer jævnligt og som giver værdi til medlemmerne (og alle andre danske fans).</p> <p>En mulighed er i hvert fald, at Andreas bliver honoreret for sin store indsats med alt det planlægningsmæssige osv.</p> <p>Det blev aftalt at der som udgangspunkt sagtens kan afsættes en økonomi i omfanget 10.000 DKK årligt til at understøtte fremtidig produktion af podcasts.</p> <p>Magnus tager drøftelsen med Andreas.</p> |
|--|--|--|--|---|

|   |                                  |  |  |  |
|---|----------------------------------|--|--|--|
| 4 | Update på fællestur              | Orientering  |  | <p>Thomas orienterede om at der er 33 tilmeldte til turen til Milan-kampen den 8/3. Fedt med så stor opbakning til en midtugekamp!</p> <p>Der er 8 tilmeldte indtil videre til fællesturen til Crystal Palace, men tilmeldingsfristen er først i slut februar, så vi forventer mange flere tilmeldte.</p> <p>Thomas laver et opslag om konkurrence om gratis fællestur blandt alle tilmeldte, på et relevant godt tidspunkt.</p> |
| 5 | Rollefordeling og ansvarsområder | <i>UDSKYDES TIL VI ER FLERE FREMMØDTE</i>          |  |  |
| 6 | Billeder til hjemmeside          | <i>UDSKYDES PBA. BESLUTNINGEN OM NY HJEMMESIDE</i> |  |  |

|          |                |                                 |  |  |
|----------|----------------|---------------------------------|--|--|
| <b>7</b> | Medlemsfordele | <i>Drøftelse<br/>Beslutning</i> |  | <p>Thomas har været i kontakt med Unisport og forhandlet en aftale på plads med dem.</p> <p>WHD påtager sig at gøre opmærksom på Unisports tilbud overfor medlemmerne i et nærmere defineret omfang og på en nærmere defineret måde.</p> <p>Til gengæld giver Unisport os gratis merchandise for 3.000 kr. om året, som vi kan bruge på merchandise, der eksempelvis kan bruges til konkurrencer eller uddeles til junior-medlemmer jf. nedenstående drøftelse.</p> <p>Alle medlemmer får mulighed for 15% rabat hos Unisport.</p> |
| <b>8</b> | Barsamarbejde  | <i>Drøftelse</i>                |  | Det blev drøftet om der bør  |

|                 |                              |  |  |   |
|-----------------|------------------------------|--|--|---|
| 19.35-<br>19.50 |                              | <i>Beslutning</i>                      |  | <p>laves et event i forbindelse med det kommende NLD på samarbejdsbaren i Aalborg - The Wharf.</p> <p>Det kunne gå ud på at vi promoverer samarbejdet på vores SoMe kanaler og/eller at vi støtter med et grundbeløb, så Spurs-fans kan få rabat på øl.</p> |
| <b>9</b>        | Etik på vores sociale medier | <i>Drøftelse</i>                       |  | <p>Magnus havde fjernet et link til en underskriftsindsamling mod Levy fra vores Facebook-side.</p> <p>Dette var der opbakning til i bestyrelsen, da det bliver for politisk.</p>   |
| <b>10</b>       | Medlemsgaver<br>Medlemskort  | <i>Orientering</i><br><i>Drøftelse</i> |  | For og imod ifht. at udsende merchandise/medlemsgaver   |

|           |      |  |  |  |
|-----------|------|--|--|--|
|           |      |  |  | <p>til medlemmer blev drøftet.</p> <p>Særligt portoer er en stor udgift for noget der måske ikke giver så meget værdi for medlemmerne.</p> <p>Det kan dog overvejes at indføre et junior-medlemskab, hvor vi aktivt gør noget for at fordele merchandise.</p> <p>I forhold til porto kunne dette reduceres ved at man sender tingene samlet til vores respektive samarbejdspubs og orienterer om, at det kan afhentes der.</p> |
| <b>11</b> | Evt. |  |  |  |